
P L A N I N S K I V E S T N I K 

je pot od slapa Rinka na Okrešelj 
lahka - le zakaj ima potem varovala! 
Pa to ni edini primer. 
Iz posameznih poročil je mogoče 
marsikaj razbrati. V enem od poročil 
piše, da so namestili novo skrinjico 
11.10.1997. na Kaduncu (pot št. 
772) — na skici razširjene Savinjske 
planinske poti, ki je na koledarčku 
PD Polzela, pa te točke sploh ni, kot 
jih je nekaj, ki jih ni več ob tej poti. Ali 
predsednik Vili Vvbihal, ki je to po
ročilo podpisal, ne ve za delo marka-
cistov? Ali pa so koledarček dali v 
tisk pred tem delom in niso 
upoštevane spremembe, ki so na
stale ob 20-letnici poti? Sedaj ima 
SPP le neobvezne točke — tako se 
vidi iz dnevnika poti, ki ga lahko 
kupiš tudi v planinskem domu na 
Gori Oljki. In 25. točka se imenuje 
Vinski vrh, kjer stoji cerkev sv. Mi
klavža. 
Na srečanju so podelili dve Kna-
felčevi diplomi, podelil ju je načelnik 
Komisije za pota pri PZS Tone 
Tomše, in tri priznanja Savinjskega 
MDO, ki jih je podelil njen predsed
nik Martin Aubreht. 
Problemi na poteh so tudi pri večji 
sedanji sečnji in lastninjenju gozdov 
in drugega, pa na gozdnih cestah 
zaradi opuščanja steza. Tako nas 
čaka veliko delo; naše označene 
poti naj bi bile zapisane tudi v občin
skih prostorskih programih, morda 
celo v zemljiški knjigi. Tudi to bo po
trebno urejati, da bomo v tem 
našem prostoru ostali z našimi oz
nakami, ki kažejo smer poti do vrha 
ali do planinske postojanke. Za bar
vo, skrinjice in žige mora v predgorju 
skrbeti samo planinsko društvo, v vi
sokogorju pa primakne kaj še drža
va. Pa tudi v karte naj bi vrisali poti, 
četudi niso planinske, so pa turistič
ne ali občinske. Nekatere občine so 
to že imele, morda bodo imele tudi 
novo nastale. 
Komisija za pota ima na skrbi pripra
vo smernih tabel. Te imajo sedaj 
večje črke (h = 10 mm); morda se bo 
tudi barva malo spremenila, velikost 
se je že. 
Ob koncu je vodja povedal še misel 
o sodelovanju med mladimi in stari
mi markacisti; baje so zadnji po
nekod le v napoto. Pa je res tako? 
Se res ne sme prenašati pozna-

142 vanje poti iz roda v rod? Novi rod ne 

ve vsega, kje je pot in kje meja, na 
primer. Ali res ne sme ali noče 
vprašati tistega, ki je to do sedaj 
delal? Če se markacist zaveda 
svojega odgovornega dela in ga 
opravlja v skladu z navodili, ki jih 
daje Komisija za pota pri PZS, je 
sodelovanje samo dobrodošlo. 

B.J. 

Sprejem za jubilante in 
slavljence 
Planinsko društvo Kranj ohranja 
lepo tradicijo, da se vsako leto 
spomni visokih življenskih jubilejev 
svojih članov, najprizadevnejše ak
tivne člane pa nagradi s planinskimi 
priznanji. Konec lanskega leta so 
na srečanje, ki so se ga udeležili 
tudi člani društvenega upravnega 
odbora, povabili štiri svoje jubilante 
in 15 dobitnikov častnih znakov 
Planinske zveze Slovenije. 
Najprej so čestitali lanskoletnim ju
bilantom. 
Najstarejši, 90-letni Karel Bajd, se 
jim tokrat ni mogel pridružiti, v 
prijetni družbi pa so se poveselili 
70-letna Roža Zabret in Zvone 
Černe ter 60-letni France Bene-
dik. Na srečanju so bili lanskoletni 
prejemniki zlatih, srebrnih in brona
stih častnih znakov PZS; zlatega je 
dobil Franc Zupan, srebrne Franci 
Gselman, France Jamnik, Ivan 
Pogačnik in Rudi Lanz, bronaste 
pa Peter Kobal, Jože Brodar, 
Marko Vidali, Janez Jarc, Andrej 
Prinčič, Marija Toporiš, Marjan 
Burja, Janez Aleš, Boris Križnar 
in Zvone Černe. Slavljenci so se v 
društvenem okolju precej časa za
držali v sproščenem pogovoru. 

Stojan Saje 

Dvom 

SLAVICA ŠTIRN 

Bela odeja -
zakrite pasti. 

V zarji večerni 
izzivaš, 
lepotica ledena. 

Naj grem? 
Naj čakam? 

Podelitve častnih priznanj Planinske zveze 
Slovenije so v društvenih okoljih; tako je 
predsednik PD Kranj Franc Ekar konec lan
skega leta podelil zlati znak PZS gorskemu 
reševalcu — letalcu Francu Zupanu. 
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Redni letni občni zbor 
PD Medvode 
Planinsko društvo Medvode je eno 
izmed prizadevnejših društev v Slo
veniji. Vanj je včlanjenih preko 500 
krajanov Medvod in okolice. 24. ok
tobra 1997 smo imeli redni letni 
občni zbor, na katerem smo pregle
dali delo v letu 1997, sprejeli pravila 
društva in izvolili novo vodstvo ter 
se kritično ozrli na iztekajoče se 
leto. Predsednik društva bo tudi v 
letu 1998 Dušan Brekič, tajnik pa 
Tone Plešec. Da bo društvena 
dejavnost znana tudi širši javnosti, 
bo poskrbela Darinka Verovšek, 
vodja odseka za informativno 
dejavnost. V preteklih letih je bila v 
centru Medvod oglasna deska PD 
Medvode. Ker je ni več, bo potreb
no poskrbeti, da bodo planinska 
obvestila prišla med ljudi. Tako 
bomo obvestila sporočali preko TV 
Medvode, Šmarnogorskega vest-
nika in v bodoči turistični pisarni 
Občine Medvode. 
Odsek za varstvo narave in gorsko 
stražo, vodi ga Miro Plešec, pod
predsednik društva, je urejal poti po 
Polhograjskem hribovju, koder je 
žled preteklo zimo naredil veliko 
škode. Obilo dela je bilo potrebno, 
da so vse požagali in počistili, pred-


